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Vist que els reunits constitueixen majoria legal sufi- cient de 
l'Ajuntament Ple, el Sr. President obre l'acte i s'entra a conèixer 
els afers inclosos en l'ordre del dia. 
 
 
     1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR. 
 
Tothom manifesta que ha llegit l'acta de la sessió anterior 
VOTACIó: APROVADA PER UNANIMITAT. 



 
 2.- DECRETS DE L'ALCALDIA 
 
Per ordre de l'Alcaldia es notifica a l'Ajuntament en Ple dels 
Decrets de l'Alcaldia dictats des de l'última sessió plenària fins 
avui. 
La Corporació es dóna per assabentada. 
S'incorpora a la sessió el Sr. Josep Carreras. 
 
 3.- TEXT REFÓS BAIXADA DELS CARROS. 
 
En data 1 de juny de 1994, el Conseller de Política Territorial i 
Obres Pùbliques, ha aprovat definitiva- ment el text refós de la 
Modificació del Pla General del nostre terme, a la zona anomenada 
Baixada dels Carros -Can Barba-, supeditant-ne la publicació al 
Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i la conseqüent 
executivitat a que l'Ajuntament presenti un text refós esmenat 
d'acord amb les prescripcions següents: 
 1.- Es modificarà la proposta d'ordenació de l'edifica- ció de 
manera que es configuri com un únic edifici es- graonat em front del 
carrer Sant Feliu per tal que l'accés als aparcaments es realitzi 
únicament des de les pla- taformes de nova creació i la coberta 
d'aquestes serveixi de mirador a la zona verda confrontant, segons 
el que es grafia en el plànol adjunt. 
 2.- Els paràmetres d'ordenació són els que resultin de la 
qualificació real del plànol d'ordenació. 
 3.- Es refondran en un únic document les determinacions de l'annex 
i es completarà amb quadres comparatius en què figurin la 
classificació i qualificació dels terrenys afectats per la 
modificació. En aquest sentit es qualifi- carà de serveis la zona 
d'aparcament proposada dins la classificació de sòl urbà. 
Portades a terme les subsanacions esmentades i éssent procedent la 
seva aprovació, a proposta de la Comissió d'Urbanisme i Obres 
Pùbliques, a l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següent: 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar el text refós que en data juny de 1974, ha estat 
redactat pels Serveis Tècnics municipals, i on s'incorporen les 
prescripcions assenyalades per la Conselleria de Política 
Territorial i Obres Públiques. 
SEGON.- Donar trasllat a la Comissió d'Urbanisme de Bar- celona, 
perquè ordeni, si ho estima convenient, el corresponent anunci de 
publicació definitiva en el Diari Oficial de la Generalitat. 
El Sr. Alcalde defensa la proposta i esmentà que és un tema molt 
tractat, després de l'aprovació de l'últim text refós, el Sr. 
Conseller l'hi ha donat l'aprovació, i un cop s'hagi aprovat per 
aquest Ajuntament, la Comissió se'n donarà per assabentada. 
Intervé la Sra. Pili Llaquet pel partit socialista, tot dient que el 
seu grup votarà en contra per les raons que ja coneixeu, aquest text 
refós no està adequat a les ne- cessitats reals, sinò als interesos 
dels promotors.  
VOTACIÓ: APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, amb el següent resultat: 
  Vots a favor  : DOTZE (12) dels regidors de CiU, ERC, 
                  IC i PP. 
  Vots en contra: QUATRE ( 4) dels regidors del G.socia-       
         lista.. 
  Abstencions   : CAP     (0). 
 
 
 



 4.- VALORACIÓ SINGULAR DE LLOCS DE TREBALL. 
 
La Llei 21/1993, del 29 de desembre, de Pressupostos Generals de 
l'Estat per a 1994, en l'exposició de motius, després de precisar 
que el Pressupost és un instrument particularment rellevant per a la 
consecució dels objectius que especifica per a pal.liar la situació 
de la con-  juntura financera internacional, les conseqüències d'a-
questa sobre el panorama econòmic intern i, molt particularment, per 
a la seva estabilitat i reducció del dèficit públic tractat, pel que 
fa a les retribucions del personal al servei del sector públic, de 
contenir aquest substancial component de la despesa pública d'acord 
amb els principis i objectius que la informen, i d'acord amb els 
articles 149.1.13 i 156.1 de la Constitució. 
En aquest sentit, del Capítol I, del Títol 3, referit a l'increment 
de retribucions del personal que ens ocupa, a l'article 21 i com a 
"Bases i coordinació de la planificació general de l'activitat 
econòmica en matèria de despeses de personal al servei del sector 
públic", després de donar per fet a l'apartat 2 que les retribucions 
íntegres del personal al.ludit no experimentaran variació amb 
efectes de l'1 de gener de 1994 en relació a les de l'any 1993", 
estableix a l'apartat 3, la següent excepció: 
"El que disposa l'apartat anterior ha d'entendre's sense perjudici 
de les adequacions retributives que amb caràcter singular i 
excepcional resulten imprescindibles pel contingut dels llocs de 
treball, per la variació del nombre d'efectius assignats a cada 
programa o pel GRAU DE CONSECUCIO DELS OBJECTIUS fixats en aquest, 
sempre amb estricte compliment del que disposen els articles 23 i 24 
de la Llei 30/1984, del 2 d'agost, de Mesures per a la Reforma de la 
Funció Pública." 
Es fixa aquí l'única excepció en matèria retributiva respecte al 
principi general de congelació salarial que es reitera als articles 
22 i 23 de la Llei de Pressupostos de l'Estat, tant pel personal 
funcionari, com pel laboral. 
Vista la memòria de l'Alcaldia on es posa de relleu que els 
objectius a assolir s'han multiplicat en l'àrea dels Serveis 
Tècnics, degut principalment a l'increment d'obres públiques. 
Vista la proposta de la comissió de valoració que valora aquestes 
adequacions retributives i les refon en la relació de llocs de 
treball. 
Aquesta comissió informativa a l'Ajuntament Ple proposa l'adopció 
del següent. 
ACORD: 
Aprovar l'adequació singular excepcional de les places d'Enginyer i 
Arquitecte Auxiliar segons el següent detall: 
 
  Arquitecte Auxiliar segons el següent detall: 
  - Complement de destí del primer, nivell: 26 (en la jornada 
proporcional que correspongui), del segon 24. 
  - Complement específic: del primer 10 punts (en la pro- 
porcionalitat de jornada que correspongui), del segon 8 punts. 
Defensa la proposta el Sr. Alcalde explicant que aquesta valoració 
correspón a dos llocs de treball en concret que, per causes de 
malaltia continuada i per un text luctuós, els Serveis Tècnics han 
tingut d'assumir una sèrie de competències i que la dedicació 
professional ha estat encomiable. A part d'aixó, una de les places, 
en concret, la d'Arquitecte Auxiliar, ha anat assumint moltes compe- 
tències que no estan convenientment retribuides, i la d'Enginyer en 
menys mesura, però per les mateixes circumstàncies-, el que s'ha fet 
és adequar a aquesta nova realitat els llocs de treballs d'aquests 



dos treballadors, i pasar a retribuir tant el complement de destí 
con el complement específic d'una forma diferent. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 5.- BASES DE PROVES SELECTIVES DE PERSONAL. 
 
Vistes les places vacants dins de la plantilla d'aquesta Corporació 
Municipal i contemplades en l'oferta d'ocupació d'enguany. 
ATÈS el que disposa l'article 70 i següents del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, aprovat per Decret 
214/1990, de 30 de juliol, sobres les Bases i convocatòries de 
Personal. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar la convocatòria i les Bases de les pro- ves de 
personal següents: 
  2.- Llocs de treball a proveir. 
 A.- Funcionaris de carrera 
  - Un/a tècnic auxiliar de tresoreria. 
    Escala d'Administració Especial.Subescala       
  Tècnica. 
    Classe: Tècnic Auxiliar. 
    Grup: C 
 
  - Un/a Tècnic d'Esports i Joventut. 
     Escala d'Administració Especial. Subescala 
            Tècnica. 
    Classe: Tècnic Auxiliar. 
    Grup: C 
 
 B.- Personal laboral 
  - Un/a Arquitecte Superior. 
            Quadre de personal laboral. 
    Classe: Tècnic Superior. 
    Grup: A 
 
  - Un/a Educadora especialitzada. 
    Quadre de personal laboral. 
    Classe: Tècnics mitjos. 
    Grup: B 
 
  - Un/a Assistent Social 
    Quadre de personal laboral. 
    Classe: Tècnics mitjos. 
    Grup: B 
 
  - Un/a auxiliar administratiu. 
    Quadre de personal laboral. 
            Classe: Auxiliar Administratiu. 
    Grup: D 
 
  - Un/a auxiliar de cultura i mitjans de comuni- 
            cació. 
    Quadre de personal laboral. 
    Classe: Tècnics elementals. 
    Grup: D 
 
  - Un/a auxiliar d'esports. 
    Quadre de personal laboral. 



    Classe: Tècnics elementals. 
    Grup: D 
 
 
SEGON.- Disposar la publicació de la convocatòria i Bases en els 
Diaris Oficials corresponents. 
El Sr. Alcalde defensa la proposta explicant que en el Ple 
d'aprovació del pressupost, també és va aprovar el catàleg de llocs 
de treball en el qual hi havia una sèrie de places a cobrir i ara en 
presentem les Bases, n'hi han algunes de promoció interna i les 
altres lliures. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 6.- SOL.LICITUD DE SUBVENCIÓ A LA GENERALITAT DE 
         CATALUNYA. 
 
Vista l'Ordre de 25 de gener de 1994, per la qual es fa pública la 
convocatòria de subvencions destinades a ens locals per al 
funcionament d'actuacions de restauració d'àcces naturals degradats. 
ATÈS que per Decret de l'Alcaldia núm. 101/94, de 6 d'abril, 
s'acorda acollir-se a la convocatòria presentant documentació i 
pressupost per a executar la restauració de part de la ribera dreta 
del Torrent de Puigvert. 
Vista la memòria que presenta la Regidoria de Medi Ambient. 
Vist l'escrit de la Direcció General de Patrimoni Natural que demana 
acord de Ple amb el compromís de dur a terme les actuacions objecte 
de subvenció. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció del següent: 
ACORD: 
Ratificar les actuacions realitzades per a l'Alcaldia per a demanar 
subvenció a la Generalitat de Catalunya, Departament de Medi 
Ambient, per a arranjar part de la ribera dreta del torrent de 
Puigvert, tot adoptant el compromís de portar a terme les actuacions 
que són objecte de subvenció d'acord amb la petició formulada. 
El Sr. Albert Antonell defensà la proposta en els termes de que es 
tracta d'acollir-se a una de les línies de subvencions que té 
establertes la Generalitat, Departament de Medi Ambient, per la 
regeneració d'àrees naturals. Nosaltres ja haviem estudiat la manera 
de que el torrent de Puigverd, que té dos trams, des del pont de 
Puigverd fins a on comença la ronda de Tolosa, amb el vial partit, i 
des del torrent de Puigverd cap a la part alta la part. És un 
torrent que queda, a la part de l'Eixample, malmés i a l'altre cantó 
encara està en estat natural, és una actuació no gaire dificil de 
corretgir i adequar, i s'ha optat de fer-ho en dos trams, aquest 
tram és el del cantó de baix i es deixa per més endavant la zona de 
dalt que estaria afectada i faltaria acabar de fer l'explanació de 
la perllongació de la ronda de Llevant fins a la rotonda del 
Cementiri. Demanant sobre un pressupost de 6.000.000'-pessetes, dels 
quals el 50% els possa la Generalitat i l'actuació és atalusar amb 2 
ó 3 graons el talús des de la vorera de la ronda de Llevant    fins 
a baix del llit del torrent, i fer-hi la plantació amb plàtans, 
alzines, roures , albes i freixes. L'obra es fara part amb la 
Brigada i una part amb personal contrac- tat. 
VOTACIÓ: S'APROVA PER UNANIMITAT. 
 
 7.- DESIGNACIÓ DE REPRESENTANTS A LA MANCOMUNITAT 
         RIPOLL RIU SEC 
 
En data 18 de juliol de 1986, l'Ajuntament en Ple, aprovà de manera 



definitiva la constitució de la Mancomunitat Intermunicipal del riu 
Ripoll-Riu Sec i els seus Estatuts. 
Constituida la Mancomunitat en el seu moment, aquesta no arribà a 
funcionar. No obstant, avui dia existeix entre els Ajuntaments 
integrants la voluntat d'afrontar els problemes de rehabilitació, 
tractament i sanejament d'a- questes conques al pas pels seus 
municipis, cosa que la Mancomunitat podria ser-ne un instrument 
útil. 
Necessitant actualitzar els representants de cada Corporació als 
òrgans de gestió de la Mancomunitat i de conformitat amb el que 
disposa l'article 9 dels seus Estatuts. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció del següent. 
ACORD: 
Designar a aquesta Alcaldia, Sr. Lluís Maria Corominas i Diaz i al 
Regidor de Medi Ambient, Sr. Albert Antonell i Ribatallada, 
representants d'aquest Ajuntament a la Junta Gestora de la 
Mancomunitat del riu Ripoll -Riu Sec. 
El Sr. Alcalde defensa la proposta esmentant que la mancomunitat es 
va formar l'any 1986 i no ha tingut cap operativitat. Les bases eran 
positives de cara a gestionar comunament tot el que fés referència 
al riu Ripoll, però basicament, ja que les depuradores encara no 
esta- ven en marxa ni hi havia altres espectatives de serveis 
comuns, no es va tirar endavant, actualment, el tema s'ha tornat a 
posar en marxa, Sant LLorenç ja te depuradora, a Castellar l'estem 
construint i a Sabadell ja es comença la segona i de cara a una 
gestió uniforme i consensuada de tots els que ens pasa el riu Ripoll 
pel terme, hem cregut convenient revifar-ho. Tot això s'ha d'aclarir 
en l'àmbit de les converses que es tenen amb el Consell Comarcal de 
cara a encabir aquesta mancomunitat o bé una formula jurídica 
assemblada a dins del que representa l'element comú que és el 
Consell Comarcal, en aquest mo- ment estem en converses i de cara a 
mantenir aquestes reunions s'han de nomenar aquests representants i 
posteriorment es fara una revisió dels estatuts, val a dir que tots 
els acords que s'adoptin seran amb el consens de tots els grups 
municipals. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 8 .- RETRIBUCIÓ EN ALTA A SAUR, SA 
 
Vista la sol.licitud de SAUR, SA, "Sociedad de Abastecimientos 
Urbanos y Rurales, SA", d'entrada núm. 784, de 16 de març de 1994, 
demanant l'actualització de la retribució en baixa, que ja fou feta 
en anterior acord de Ple i assignació de la retribució per la 
distribució del subministrament en alta. 
ATÈS que aquesta assignació ha de tenir un caràcter provisional, a 
l'espera de coneixer un historial de l'evolució dels subministres en 
alta, que permetrà definir amb seguretat uns paràmetres fixes de 
retribució i una formula de revisió en funció dels índex o conceptes 
que intervinguin. 
ATÈS que en el contracte actualitzat amb l'empresa SAUR, SA, i que 
fou aprovat per l'Ajuntament en Ple de data 14 de setembre de 1993, 
en els seus pactes III i IV, es con- templa l'aportació del 
contractista a l'ampliació i mi- llora de l'abastament de Castellar 
del Vallès, mitjançant la corresponent repercussió tarifària, i el 
sistema de retribució anyal en funció del capítol pendent d'amortit- 
zar i interessos de l'anualitat en curs. 
ATESES les converses mantingudes amb els representants de l'empresa 
SAUR, SA, per definir aquestes retribucions i considerant el càlcul 
de retribució per inversions realitzades l'any 1994. 



A proposta del President de la Comissió de Governació, a 
l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS. 
PRIMER.- Fixar provisionalment en QUARANTA-TRES pessetes (43'- 
pessetes) el m3 d'aigua del subministrament en alta, a abonar a 
l'empresa SAUR, SA, per la gestió d'aquest servei de distribució 
d'aigua potable de l'1 de gener a 31 de desembre de 1994. 
SEGON.- Aquesta retribució és sense perjudici de la liquidació 
definitiva i de l'establiment per a la propera anualitat de la 
fórmula polinómica que reguli els increments successius, en base a 
l'estudi de les tarífes de distribució en alta que presentarà per a 
la seva aprovació l'empresa SAUR, SA, per a l'any 1995. 
TERCER.- Fixar en  8'523'- pessetes/m3 de facturació en alta, la 
retribució a SAUR, per a les inversions realitzades com arrendatari 
del Servei Municipal d'Aigua Potable de Castellar del Vallès, per a 
la seva aplicació a partir de l'1 de gener de 1994. 
 
 
El Sr. Alcalde defensa la proposta explicant que aquesta retribució 
ve motivada perqué des de gener l'Ajuntament de Castellar del Vallès 
ja disposa de tota l'aigua de privats que estava en mans de Calama i 
Sr. Barata i subministrem aigua en alta a Matadepera i a algunes 
cooperatives que a finals d'any s'extinguiran i pasaran a ser submi-
nistre en baixa. Respecte al subministre en alta  no podem tenir una 
certesa sobre els paràmetres a valorar de cara a una fòrmula 
polinòmica i el que hem fet és via un estudi elaborat per SAUR i 
informat pels Tècnics municipals, fixar una base de 43 pessetes més 
la repercussió de l'inversió feta per la compra de les 
instal.lacions, aquesta quantitat que s'acosta a les 51'5'- PTA. és 
inferior a la que nosaltres venem l'aigua, que es ven en 54'- PTA a 
Matadepera i a alguns sectors arriba fins a 120'- PTA. d'aquesta 
quantitat es fara una liquidació dins de l'any 1995, que serà l'any 
en que disposarem de totes les dades i podrem fer la fòrmula 
polinòmica que serveixi de cara al futur del servei en alta de 
retribució de l'Empresa SAUR. 
VOTACIÓ: S'APROVA PER UNANIMITAT. 
 
 9.- TRASLLAT DE L'AJUNTAMENT AL PALAU TOLRÀ 
 
Aquest Ajuntament té la possibilitat de traslladar la seu Casa de la 
Vila, del seu actual emplaçament, a la casa que construida per la 
Marquesa de Sant Esteve de Castellar, a l'immoble conegut com a 
Palau Tolrà. 
L'actual edifici del carrer Major núm. 76, fou, com es deia, atorgat 
a l'Ajuntament de Castellar en donació per N'Emilia Carles, Vda. de 
Tolrà, Marquesa de Sant Esteve de Castellar. L'acte fou 
protocolitzat davant el Notari, Sr. Juan Sempan i Roig, el 28 de 
juliol de 1900, essent una cessió gratuïta condicionada al 
compliment d'una sèrie de condicions resolutòries de la donació. 
A la vista del contingut de l'escriptura de donació, l'Alcaldia 
disposà l'elaboració d'un dictamen que fou fet per l'advocat Sr. 
Josep Maria Bosch Vidal del Bufet Vallbé, el qual conclou que no es 
produeix cap incompliment del mode, i pel que fa a la possibilitat 
de reclamació: l'acció reivindicatòria i el benefici de la reversió 
que tenia la donant i dues generacions més, no és factible ja que 
els actuals hereus superen amb escreix aquest límit. 
A la memòria de l'Alcaldia s'exposen les raons del canvi que 
fonamentalment són quatre: 
  - concentrar serveis dispersos en un sól immoble. 



  - augmentar considerablement els espais útils per a       
l'Administració: 
  - permetre la ubicació d'entitats a l'actual seu del 
    carrer Major. 
  - preservar el Palau Tolrà amb un destí digne i gaudible per a 
tothom. 
L'informe de Secretaria s'exposa de que es tracta d'una mutació 
demanial, en un i altre cas, sense alteració jurídica de la 
naturalesa del bé: 
ATÈS el que disposa l'article 27 del Reglament del Patrimoni dels 
Ens Locals, aprovat per Decret 336/1988, de 17 d'octubre. A 
l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Traslladar la seu de l'Ajuntament de Castellar del Vallès, 
de la seva actual ubicació del carrer Major núm. 74, al Palau Tolrà. 
SEGON.- Destinar en conseqüència l'immoble del Palau Tolrà, a la 
finalitat d'acollir l'Ajuntament. 
TERCER.- Destinar l'immoble del carrer Major núm. 74 a "Casal 
d'Entitats". 
QUART.- Dins de l'Inventari Municipal, aquests bens seguiran 
mantenint la seva qualificació actual de bens de domini públic 
afectats a un servei públic, però subscrits a la nova finalitat que 
se'ls destina. 
Defensa la proposta el Sr. Alcalde dient que ens vem fixar l'idea de 
que la seu del futur Ajuntament fós el Palau Tolrà per diverses 
raons, la concentració dels serveis municipals en un mateix lloc, el 
poder incrementar els espais lliures disponibles i fer una previsió 
 de futur amb aquest edifici, dificilment pensable amb altres 
activitats, llavors l'idea és obrir aquest Palau Tolrà al poble, 
obrir també els seus jardins, obrir també com a serveis d'Ajuntament 
la masoveria i el galliner del Palau Tolrà, i donar-li aquest nou ús 
d'Ajuntament, aquest canvi també ens soluciona un tema que, també 
cal fer esment, que és ubicar 14 entitats que en aquest moment no 
tenen local o estan en altres locals que els hi falta espai i poder 
fer d'aquest edifici in Casal d'Entitats amb una finalitat pública i 
reservar-ho d'activitats que podessin ser nocives, L'intenció és 
canviar l'idea que hi havia d'un Palau Tolrà, tancat al poble, 
obrir-ho amb aquest nou ús d'Ajuntament i amb aquesta previsió 
d'espai que s'ha fet. Pensem que és un bon pas, actualment hi havia 
una sèria de mancances que quedaran cobertes amb aquest trasllat. 
S'obra un torn d'intervencions amb el Sr. Miquel-Àngel Soria del PP 
que diu: "el nostre grup des d'un bon princi va veure amb bons ulls 
aquest canvi, aquest trasllat de l'Ajuntament al Palau Tolrà,per 
diversos motius: L'actual Ajuntament esta més aprop del d'una Vila 
més pe- tita. El Palau Tolrà és un dels edificis més nobles que 
tenim a la Vila, i estarà més cuidat com Ajuntament. Des d'un bon 
principi aquesta proposa ens va agradar, només teniem les 
reticencies de que enguany no és un exercici d'alegries econòmiques, 
però crec que es una bona idea i el grup que represento, la 
recolza". 
Per Inicitiva de Catalunya el Sr. Tomeu Calafell diu: "el nostre 
grup és favorable amb aquest canvi d'ubicació de l'Ajuntament al 
Palau Tolrà, per varies raons; pel que representa el Palau Tolrà per 
la Vila de Castellar, a nivell de patrimoni, l'aspecte de 
conservació d'aquest immoble, per la concentració de serveis que 
podrà tenir. Veiem positivament que l'edifici a on actualment està 
ubicat estigui destinat a Casal d'Entitats, per mantenir el caràcter 
que té, malgrat la precipitació de fer-ho tan rapidament, el nostre 
vot serà a favor". 



El Sr. Jordi Permanyer per ERC diu: "el nostre grup no vol 
incrementar la polèmica que ja hi ha amb el trasllat de l'Ajuntament 
al Palau Tolrà, ens hem manifestat sempre en contra d'aquest 
trasllat, no en contra de l'ubicació que s'hi vol donar, la de casal 
d'Entitats, que és molt necessàri. En la proposta que vam presentar 
al Ple, i no va ser acceptada, feiem una sèrie de reflexions i mani- 
festaven la nostra postura de no veure clar el trasllat de 
l'Ajuntament al Palau Tolrà, creiem que no era necessàri fer-ho amb 
tantes preses, i a corre-cuita per tal de poder fer la seva 
inauguració per la Festa Major. La pro- posta que vem fer anava 
encaminada a obrir un debat in- tern i per a tota la població, i 
molt més quan aquest trasllat  es volia fer, i s'ha fet en temps de 
crisis, voliem que el tema del trasllat fós inclòs en el debat 2000, 
i a la vista de les conclussions, per part de l'A- juntament actuar 
en conseqüència, això no s'ha fet, per tant la nostra postura serà 
contraria." 
Pel grup socialista la Sra. Pili Llaquet diu: "el nostre grup està a 
favor del trasllat, ja que es una manera de recuperar aquest edifici 
i concentrar tots els serveis municipals en un sol edifici." 
VOTACIÓ: APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, amb el següent resultat: 
  Vots a favor  : QUINZE (15) dels regidors de CiU, Grup 
                  Socialista, IC i PP. 
  Vots en contra: UN    ( 1) del regidor d'ERC. 
  Abstencions   : CAP     (0). 
 
 10.- MOCIÓ D'ERC 
 
"Jordi Permanyer i Bellmunt, Regidor d'aquest Ajuntament i en 
representació d'Esquerra Republicana; d'acord amb la legislació 
municipal vigent; presenta aquesta moció perquè sigui debatuda i 
aprovada si s'escau, en el Ple. 
A finals de juny de 1992 s'inicia una campanya de detencions contra 
militants independentistes que afectà una cinquantena de ciutadanes 
i ciutadans catalans. Vint-i-cinc d'aquestes persones han estat 
encausades judicialment i vuit d'aquestes romanen encara empre-
sonades. 
ATÈS el que preveu l'article 504 de la Llei d'Enjudiciament Criminal 
que limita a dos anys el temps de presó preventiva a què estan 
sotmesos i en conseqüència es pro-  posa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents: 
ACORDS: 
PRIMER.- Sol.licitar a les autoritats judicials l'excarceració de 
tots aquests detinguts. 
SEGON.- Trametre aquest acord a la Conselleria de Justí- cia de la 
Generalitat de Catalunya i al Ministerio de Justícia del govern 
espanyol." 
 
El Sr. Jordi Permanyer regidor d'aquest Ajuntament i en 
representació d'Esquerra Republicana de Catalunya; fa una explicació 
de la moció que presenta tot dient que, "l'idea va sortit d'un 
col.lectiu i s'està presentant a diversos Ajuntaments i també ha 
estat presentada davant el Parlament de Catalunya, aprovant-se 
gairabé per tots els partits.  
L'objecte d'aquesta moció és donar a coneixer a l'opinió   pública 
uns fets reals, que encara existeixen i com tots   recordem hi va 
haver-hi una campanya de detencions durant els Jocs Olimpics, al 
juny del 1992, i es van detenir una sèrie de ciutadans/es. 25 
d'aquestes persones han estat encausades, se'ls hi ha fet un judici, 
i 8 d'aquestes persones encara estan empresonades. Tal com preveu 



l'article 504 de la Llei d'Enjudiciament Criminal, limita a 2 anys 
el temps de presó preventiva, aquesta presó preventiva per aquestes 
8 persones s'ha superat ja, i per tant el que es demana és 
sol.licitar a les autoritats judicials l'escarceració de tots 
aquests 8 detinguts i trametre aquest acord a la Conselleria de 
Justicia de la Generalitat, com un recolçament més a la resolució 
que va prendre el Parlament i el "Ministerio de Justicia" del Govern 
Espanyol. 
Intervé el Sr. Alcalde per suggerir que la proposta sigui redactada 
en el sentit de donar suport a la moció presentada davant el 
Parlament de Catalunya en relació a l'escarceració dels detinguts el 
juny del 1992. 
Amb aquesta modificació fou sotmesa a votació. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 
 11.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
 
No n'hi ha. 
 
El Sr. Alcalde fa menció d'un fet luctuós que és la mort de la que 
fins ara ha estat l'Aparelladora Sra. Roser La-   
bara i Rodríguez, després d'una greu malaltia, aquest 22 de juny. 
Els assistents acorden per unanimitat, com a prova de millor testi-
moniatge mostrar el seu còndol als familiars, manifestantlis tot el 
seu reconeixement i suport en aquests moments tant dolorosos. 
 
 12.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
 
 El Sr. Alcalde informà de l'incorporació del policia Miquel 
Àngel Martínez, que ha superat amb èxit l'examen de l'Escola de 
Policia i ha passat a incorporar-se a la plantilla. 
A una pregunta del Sr. Miquel-Àngel Soria pel PP, sobre la recollida 
de deixalles en les zones industrials. 
Respón el Sr. Albert Antonell explicant que la recollida de 
deixalles industrials no la fa l'Ajuntament, nomès se'ls aconsella 
com ho han de fer-ho, però va a càrrec dels industrials que 
puntualment es recull deixalles que puguin ser qualificades de 
domèstiques. 
Per Iniciativa de Catalunya el Sr. Tomeu Calafell dona compte que 
arran dels petards, a la zona de Can Carner, moltes papereres estan 
trencades així com un contenidor de vidre, perquè se'n prengui nota 
i es miri d'arranjar- ho. També a la mateixa zona i a la vista del 
rics d'incendis que hi ha es netegin una mica els camps que hi han. 
El Sr. Alcalde li contesta dient que de cara al proper any 
l'intenció es tancar-ho i fer-ho netejar dos o tres cops l'any. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer diu que té dues qüestions: 
 - informar d'uns abocaments de runes que hi ha a Castellar Vell, 
entre la font i el cami de pujada. 
El Sr. Albert Antonell li contesta que no és runa sinó pedres i 
terres de dues obres, i l'intenció es ampliar i explanar el terreny 
per tenir un parking de 6 ó 7 cotxes, i així donar un servei i 
evitar que trenquin la ca- dena, si es pogués comprar el camp que hi 
ha l'aparcament es podria ampliar fins a 25 cotxes. 
La segona pregunta d'ERC és sobre quina és la situació legal en que 
es troba el bar-restaurant de les Arenes, si està en condicions i si 
té tots els permisos reglamenta- ris i quines previsions i quin 
termini d'actuacció hi ha a la zona. 
El Sr. Alcalde, li contesta que, la previsió que hi ha és que 



consensuat amb la Diputació fer-hi una arèa de picnic de 
concentració de visitants, es pot encabir aquest Bar per no lesionar 
interessos dels particulars, la proposta de la Diputació és retirar 
el Bar més a dins, perqué la zona quedi més digna. 
Pel grup socialista el Sr. Miquel Hijano demanà informació sobre 
unes millores que s'estan fen a Castellar Vell i quines mesures de 
seguretat es prendran. 
El Sr. Albert Antonell comenta que el tema és una assignatura que es 
té pendent, el que es fa és deixar crèixer la vegetació perquè faci 
de barrera natural, ja que les altres solucions de tanques 
metàl.liques o plantar grateagos no tenen possibilitat per les 
enllevisades constants. 
El Sr. Patricio Mercado del grup socialista comenta que en el carrer 
Pinyonet de Sant Feliu del Racó, es queixen de que tenen fugues 
d'aigua del clavegueram i no se'ls soluciona de problema i ja fa dos 
anys. 
El Sr. Alcalde comenta que actualment a Sant Feliu s'hi estan fent 
dues actuacions de clavegueran, en el carrer de la Canaleta i en el 
carrer Mossen Martí Roca, però sobre aquest carrer en concret 
demanare informació. 
El Sr. Josep Vasallo del grup socialista demanà informació perquè 
entre la cruïlla del carrer 11 de setembre i carrer Catalunya hi han 
dos STOP coincidents amb uns carrers que és contra direcció, i no hi 
veig cap justificació per aquest STOP. 
El Sr. Alcalde li contesta que fins que no és facin, les   franges 
per parar la velocitat dels cotxes que venen de les Rondes, es una 
petita mesura de prevenció, desprès ja es treurà un STOP. 
La Sra. Pili Llaquet del grup socialista demanà sobre el manteniment 
de la zona verda del Pla de la Bruguera. 
El Sr. Alcalde li contesta que les durant el primer any ho fa 
l'empresa urbanitzadora i que les obres no les reberem si no estan 
en bones condicions. 
 
 
I no havent-hi cap més assumpte a tractar, éssent les deu del 
vesspre, s'aixeca la sessió de la qual s'estén la present Acta que 
signa com a fedatari d'aquests acords el Secretari, amb el vist-i-
plau del Sr. Alcalde. 
 


